

Ambassade de la République d'Irak
Bureau Commercial
Paris

برسمايس برس



سفارة جمهورية العراق
الملحقية التجارية
باريس

Paris le 7 juillet 2022
N° 417

Objet : Appel d'Offres

Madame, Monsieur,

Nous vous prions de bien vouloir diffuser sur vos sites électroniques L'appel d'offres (ci-joint) émanant du Ministère Irakien du Pétrole.

Appel d'offres N° : 718/2022/E
Date de clôture : 27/07/2022

Si vous souhaitez participer et pour de plus amples informations, veuillez contacter l'organisateur selon les informations ci-dessous :

www.src.gov.iq

Veuillez agréer, Madame, Monsieur, nos salutations distinguées.

AL Sadon Abdulrazak
L'attaché commercial



Cc . .Foreign Economic Relations Department/studies& translation section.

53, rue de la Faisanderie – 75016 PARIS
Tél:Information (0033)171978933, (0033)171978281
E-mail : mottrade_paris@yahoo.com



**Advertisement Form/
General Competitive Bid (First Time)**

No. 2257
Date 28-6-2022
To / Gentlemen
Sub. / 718/2022/E

Supplying : Flow Meters

South Refineries Company / State Company is pleased to invite the qualified and experienced bidders to submit their bids to supply " **Flow Meters**"

and note the following:

1. Interested bidders can buy bid documents, after submitting written request to the address specified in the bid data sheet, and after paying the selling value of documents-nonrefundable whatever reason- amounts (150,000) Dinars.

2. The tender will be executed through the national competitive bidding procedures specified by the Instructions for implementing Government Contracts issued by the Ministry of Planning No. (2) / 2014.

3. Tenders shall be delivered in sealed envelopes fixed with the bidder's name, email address, phone number, and tender number to the following address: (Hall of the External Tender Opening Committee / Main Information / SRC / State Company - Shuaiba - Basra Governorate / Republic of Iraq) at the specified time 26 - 7 - 2022 at 12: 00 noon (Basra local time). In the event that the closing day coincides with an official holiday, the announcement shall continue until after the holiday, and the day after the holiday is considered the last day for the closing date. Late bids will be rejected and bids will be opened in the presence of the bidders or their representatives who wish to attend at the following address (Hall of the Committee for Opening External Bids / Main Information / SRC / State Company - Al-Shuaiba - Basra Governorate / Iraq) in 6 - 7 - 2022 01:00 PM (Basra local time) , or the following day.

4. The estimated amount of the tender is: (270,000) Two Hundred Seventy Thousand US Dollars Only.

5. All the documents referred to in the attached standard document - (Instructions for Bidders and Bidding Data Sheet) from the start with the bid shall be submitted authenticated by the relevant competent authorities, and the data confirming the continued eligibility of the bidder according to the forms listed in the fourth section of the document . In the absence of any of the documents or data The mentioned bid shall

اعلن مناقصة عامة خارجية (للمرة الأولى)

العدد : ٢٢٥٧
٢٠٢٢/٧/٢٨

الي : المسادة

٢٠٢٢/٧/٢٨ كل جريدة

Flow Meters

يسر شركة مصافي الجنوب/شركة عامة لقسم الطود والمشتريات بدعوة مقدمي العطاءات المؤهلين وذوي الخبرة تقديم عطاءاتهم تجاهير " **Flow Meters**" مع ملاحظة ما يلى :

١. يمكن مقدمي العطاء المهتمين شراء وتنق العطاء بعد تقديم طلب تحريري الى العنوان المحدد في ورقة بيانات العطاء وبعد دفع قيمة البيع المتفق ، و غير قليلة للرد باللغة (١٥٠,٠٠٠) الف دينار.

٢. سيتم تنفيذ العطاء من خلال إجراءات العطاءات التفاوضية الوطنية التي تحددها تعليمات تنفيذ العقد الحكومية والصادرة من وزارة التخطيط رقم (٢) لسنة ٢٠١٤.

٣. يتم تسليم العطاءات وبظروف مقفلة ومختمة ومتثبت عليها اسم مقدم العطاء وعنوانه الإلكتروني ورقم الهاتف واسم ورقم الشاشة إلى العنوان الآتي: (نقطة لجهة فتح العطاءات الخارجية) الاستعلامات الرئيسية/ شركة مصافي الجنوب/شركة عامة الشعبية/محافظة البصرة/جمهورية العراق) في الموعد المحدد ٢٠٢٢/٧/٢٨ الساعة الثانية عشر ظهرا حسب توقيت مدينة البصرة المحلي . وفي حالة مصادفة يوم التقى عطاءة رسمنة بسترن الاعلان الى ما بعد العطاءة ويعتبر اليوم الذي يلي العطاءة آخر يوم لتقديم المناقصة العطاءات المتأخرة سوف ترفض وسيتم فتح العطاءات بحضور مقدمي العطاءات او ممثلهم الراغبين بالحضور في العنوان الآتي (نقطة لجهة فتح العطاءات الخارجية) / الاستعلامات الرئيسية/ شركة مصافي الجنوب/شركة عامة الشعبية/محافظة البصرة/جمهورية العراق) في ٢٠٢٢/٧/٢٦ الساعة الواحدة بعد الظهر حسب توقيت مدينة البصرة المحلي او اليوم الذي يليه .

٤. المبلغ التخميني للمناقصة (٢٧٠,٠٠٠) فقط مائتان وسبعين ألف دولار أمريكي.

٥. تقديم كافة الوثائق المشار إليها في الوثيقة الأساسية المرفقة . (تعليمات لمقدمي العطاءات وورقة بيانات العطاء) ابتداء مع العطاء مصادقة من قبل الجهات المختصة ذات العلاقة ، والبيانات التي تؤكد استمرار أهلية مقدم العطاء بموجب الاستدارات المدرجة في القسم الرابع من الوثيقة . وفي حالة عدم توفر أي من الوثائق او البيانات المذكورة سيتم استبعاد العطاء ولا تحصل شركة اي مسؤولة بذلك .